



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2001-35**

under the

**PARKS ACT
(O.C. 2001-189)**

Filed May 2, 2001

1 *Subsection 11(2) of New Brunswick Regulation 85-104 under the Parks Act is repealed and the following is substituted:*

11(2) Notwithstanding subsection (1), any employee, police officer as defined in the *Police Act* or member of the Royal Canadian Mounted Police may operate a motorized snow vehicle, off-road vehicle, all-terrain vehicle or all-terrain cycle in any area of a provincial park as may be required in the course of his or her duties as an employee, police officer as defined in the *Police Act* or member of the Royal Canadian Mounted Police, as the case may be.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2001-35**

établi en vertu de la

**LOI SUR LES PARCS
(D.C. 2001-189)**

Déposé le 2 mai 2001

1 *Le paragraphe 11(2) du Règlement du Nouveau-Brunswick 85-104 établi en vertu de la Loi sur les parcs est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

11(2) Par dérogation au paragraphe (1), tout employé, agent de police, au sens de la *Loi sur la Police*, ou tout membre de la Gendarmerie royale du Canada peut, dans l'exercice de ses fonctions, conduire une motoneige, tout véhicule destiné à l'usage hors route, un véhicule tout-terrain ou un vélo tout-terrain dans tout endroit d'un parc provincial.